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Abstract (en)
The distributor (5) is secured to the upper part of the containers (1). It comprises, for each container, a product inlet channel (13) and a spray nozzle
(16). The two spray nozzles are located on either side and orientated in convergent directions. The distributor has a mounting (6) for fixing to the
containers and movable parts (7) pivoted on the mounting. The product inlet channels and nozzles are arranged on this mounting. The movable part
is pivoted by a long hinge formed from a thin band. Each movable part has nozzle reception zones at the end of the channels. Each of these zones
has the form of an annular hub around which is an annular space into which the inlet channel discharges.

Abstract (fr)
Organe de distribution pour la pulvérisation simultanée de deux produits contenus dans deux récipients (1) respectifs accolés, ledit organe de
distribution (5) étant assujetti à la partie supérieure des deux récipients (1) et comprenant, pour chaque récipient, un canal (13) d'amenée de produit
et une buse (16a) de pulvérisation du produit, les deux buses (16a) étant disposées l'une à côté de l'autre et orientées selon des directions (15)
convergentes. Il comporte une embase (6) à fixer sur les récipients (1) et une partie mobile (7) articulée sur l'embase, réalisée d'un seul tenant avec
cette dernière et dans laquelle sont ménagés lesdits canaux (13) d'amenée de produit et portant lesdites buses (16a). <IMAGE>
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